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Препис! 

  

П Р О Т О К О Л   № 27 
                                                                                                             

 

На 30.09.2021 г. в залата на Общинския съвет - Рудозем се състоя двадесет и 

седмото онлайн заседание на Общински съвет - Рудозем.  

Заседанието бе открито от председателя на Общински съвет – д-р Владимир 

Янков: „Уважаеми колеги, добре дошли на всички! Ще направим проверка на кворума. 

За това уважаеми колеги първо ще започнем с изчитането на имената на всички. Ще 

помоля този, който си чуе името да включва преди това и аудио и видео запис. 

След това той направи проверка на присъстващите. 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ПРИСЪСТВА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ДА /ОНЛАЙН/ 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ДА /ОНЛАЙН/ 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ДА /ОНЛАЙН/ 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ДА /ОНЛАЙН/ 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ДА /ОНЛАЙН/ 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ДА /ОНЛАЙН/ 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ДА /ОНЛАЙН/ 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ДА /ОНЛАЙН/ 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ДА /ОНЛАЙН/ 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ДА /ОНЛАЙН/ 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ДА /ОНЛАЙН/ 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ДА /ОНЛАЙН/ 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ДА /ОНЛАЙН/  

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ДА /ОНЛАЙН/ 

mailto:obsrud@abv.bg


 

Уважаеми колеги, онлайн е днешното заседание. На линия сме 17 души 

общински съветници. Кворум имаме за това и на основание чл.23, ал.4, т.1 от ЗМСМА, 

както и чл.71а, ал.1 от Правилника – откривам днешното заседание на Общински съвет 

гр. Рудозем с точка една единствена.  

 

По първа точка от дневния ред 

 

Д-р Янков: Актуализация на Инвестиционната програма в частта „Капиталови 

разходи” на Община Рудозем за 2021 г.  

Самата докладна е разглеждана е разглеждана във всички комисии. В Икономическа 

комисия / се поправи той/. Само да погледна протокола от заседанието на Икономическа 

комисия. С участие на четири човека в нея. Уважаеми колеги не виждам начин на 

гласуване на икономическа комисия. Госпожа Кехайова ще се включите ли, за да дадете 

становището на комисията?  

Г-жа Хава Кехайова – председател на Икономическа комисия – каза: „Уважаеми г-н 

председател …./последваха думи, които не се разбират от лошо качество на записа/..за 

което се извинявам! До становище не сме стигнали“ 

Д-р Янков: „Благодаря Ви! Г-н Кмета иска думата. Заповядайте г-н, Кмете!“ 

Г-н Пехливанов: „Благодаря, г-н Председател! Уважаеми дами и господа, общински 

съветници, просто молбата ми е към всички докато не се взима думата да се заглушават 

микрофоните защото създаваме проблем със записа. След това е трудно възстановяването 

от техническият секретар. Да!  

Иначе съм готов да дам разяснения и да отговарям на въпроси по точката.“ 

Д-р Янков: „Заповядайте г-н Кмете!“ 

Г-н Пехливанов: „Благодаря, г-н Председател! Ще се опитам да направя един обзор 

на това какво имаме като промени. В началото на годината заложихме в 51 параграф 

160 000 лв. за дофинансиране на проекта по Програмата „За развитие на Селските райони, 

касаещ главната улица на с. Чепинци. И път 286 на махала Мемиевска, както той се води 

по Националния класификатор. Към днешна дата това, което сме направили като сметки, 

като проверка от страна на инвеститорския контрол на реално извършените допълнителни 

дейности, сме установили, че те възлизат на 96 100 лв. и поради тази причина предлагам да 

намалим….. за този обект. Правя кратката уговорка, че това е преди да минат проверките 

във Фонд „Земеделие“ Да видим всичко ли ще бъде финансирано. Дали няма някакви неща 

дето те могат да не верифицират, но към момента е 96 100 дължимо допълнителни вместо 

160, което е добре. Предлагам тези средства да бъдат разпределени. Почвам от горе на 

долу.  

Допълнителни нови пунктове, които сме включили в Инвестиционната програма  - 

сушилня за детската градина в с. Чепинци 1 200 лв. Съдомиялни - тука извинявам се пише 

съдомиялна за детски градини трябва да е съдомиялни за детски градини. Тъй като, когато 

съдовете се мият в съдомиялни машини и се избягва закупуването на специални 

стерилизатори и това предполага, където е така необходимо да купуваме стерилизатор и 

нямаме съдомиялна имаме право да купим съдомиялни машини. 

 От там на сетне  06 функция – Жилищно строителство – т. 2 – 41 385 лв. за 

съфинансиране на проект към Държавен Фонд „Земеделие“ – Реконструкция и 

рехабилитация на улици в Община Рудозем 41 385 лв. отварям скоба: сумата ще бъде по-

голяма, но една част от нея ще бъде в следващата година и ще бъде по-голяма по една 

много проста причина. Проектите се изготвят предварително. Те включват цялостен 

ремонт. „Стефан Стамболов“ включва не само двата тротоара, но и тротоара и озеленените  

площи, уличното осветление и т.н. Между тях, говоря от страни на СБР „Родопи“ . Но 

Фонд „Земеделие“ казва: “Ние не финансираме такива зелени площи. По същия начин стои 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ДА /ОНЛАЙН/ 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ДА /ОНЛАЙН/ 



 
въпроса с паркинга, който е пред газохранилището, който е част от общия проект 

инвестиционен, така като е получила разрешение за строеж. И Фонд „Земеделие“ в своите 

указания постфактум казва: „Ние няма да финансираме паркинги“  и те ще останат за 

сметка на бенефициента. При всички случаи тази сума към момента е над 50 000 лв., но за 

да не пипаме плана, така както сме планували приходната част, аз предлагам за тази 

година да разчетем тази сума, която ни дава като разлика.  

1 835 лв. е дофинансиране Строителния надзор и някакви много дребни неща за 

комплекса във „Възраждане“, който беше приключен – Спортния комплекс – и разплатен 

Фонд „Земеделие“ на 100%. Но все пак има някакви разходи, които трябва да се 

дофинансират и актуализация на концепция  на градоустройствено планиране на 

централна градска част. Във връзка с необходимостта от градоустройствено решаване 

преди проектиране на няколко важни проблема, които касаят движейки се по главна улица 

в Рудозем от лявата страна от към реката, преминаване над реките с мостове и пасарелка 

при Спортната зала. Това ще рече мостово съоръжение със съответните възможности за 

преминаване на хора с увреждания.  

Т.е.: първоначалният план за приходи в параграф 40 не се променя; Първоначалният 

план за разходите просто се преразпределя. Намалява се за един обект и отива за друг.  

И съответно прехвърляне от параграф 51 в параграф 1030 на суми в Капиталовите 

разходи. 

В началото на годината цялата сума от 689 900, гласувайки първоначалният план на 

Бюджета ги заложихме за основен ремонт, защото това беше изискването на Министерство 

на финансите, като беше ясно предварително, че те ще ни бъдат прихванати по заема. В 

същото време обаче влезна изменение в закона, който касае извънредната 

епидемиологична обстановка и се казва, че „всичките средства, които подлежат на 

възстановяване от общините към централния бюджет до момента, в който не бъде 

отменена извънредната епидемиологична обстановка се оставят в разположение на 

общините и няма да бъдат пипани.“ И тъй като вида дейности, които изпълняваме, попада 

в категорията текущи ремонти – основни – на Икономическа комисия разясних подробно 

какво означава  това – за това предлагам те да бъдат прехвърлени в параграф 1030, за да 

може в деветмесечието, приключвайки вече от тук насетне да си бъдат в този параграф 

чисто счетоводно, в който трябва да бъдат. И ние съответно да можем нормално да 

разплащаме.  

Вървим добре с изпълнението на тези проекти и предстои ….следващата седмица. И 

тук само съобразно това, което предварително е заложено и да обърна внимание: 

- Рудозем – 2бр. 

-с.Борие – 3броя; 

-с.Войкова лъка – 1бр. 

-с.Равнината – 1бр. 

-с.Елховец – 7бр. 

-с.Корита – 1бр. 

-с.Пловдивци – 1бр. 

-с.Грамаде – 2бр. 

-с.Рибница – 2бр. 

-с.Чепинци – 3 бр. 

Правя уточнение Грамаде – 1 улица и 2 улици в Чепинци са изпълнени в края на 

2019 година по проект тогава, но не са разплатени. Т.е. имахме идеята да ги 

разплащаме 2020 г. знаете тогава прихващане стана, след това останаха за 2021 г. За 

това предлагам да бъдат разплатени и съответно останалите улици в рамките на 

средствата за тази година и съобразно проведената обществена поръчка докъдето 

стигнат средствата да бъдат изпълнени и другите улици. Това е което исках да направя 

като пояснение, г-н председател, с оглед на това само Икономическа комисия и то в 

непълен състав е имала възможност да се запознае.“ 



 

Д-р Янков: „Благодаря, Ви! Уважаеми колеги, допуснахме грешка като не 

гласувахме дневен ред, въпреки, че получихме разяснение по точката и тя е една 

единствена за това, уважаеми колеги, първо ще Ви помоля да минем така, както е реда 

за провеждане на сесия. Първо да гласуваме дневния ред. С така направеното 

предложение от една точка, колеги гласуваме първо дневния ред : 

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 1 /от зала/ и 16 /онлайн/ 

   Гласували: 1 /от зала/ и 16/онлайн/ 

   За: 17  

   Против: 0 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



 

   Въздържали се: 0 

 

 

Благодаря Ви, колеги! С 17 „За“ дневният ред е приет.  Преминаваме към неговото 

изпълнение. 

 

 Заседанието се проведе при следния:  

 

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

 
1. Актуализация на Инвестиционната програма в частта „Капиталови разходи” на 

Община Рудозем за 2021 г.  

 

 

Д-р Янков продължи: „Така приехме дневния ред. Разяснение по точката 

получихме, тъй като виждам, че имаме участници –гости на днешното заседание 

кметове – Ще Ви помоля още един път да гласуваме и тяхното участие при нужда и 

съответно задаване на въпроси по самата докладна.   

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 



 

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 1 /от зала/ и 16 /онлайн/ 

   Гласували: 1 /от зала/ и 16/онлайн/ 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Д-р Янков: „Благодаря Ви, уважаеми колеги! Тъй като леко разместихме реда, по 

който трябваше да разгледаме самата докладна, получихме някакво разяснение от 

страна на вносителя г-н Пехливанов. От тук насетне уважаеми колеги, думата е Ваша. 

Имате ли въпроси по самата докладна? Не виждам. Това означава, че всичко е ясно, 

уважаеми колеги от страна на господата кметове нямаме също въпроси. Ще преминем 

в режим на поименно гласуване с така направеното проекто-предложение по точка 

първа и единствена в днешното заседание да стане решение: 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ВЪЗДЪРЖАЛА СЕ 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 



 

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 9  

   Против: 0 

   Въздържали се: 8 

Р Е Ш Е Н И Е  № 275 

 

 

Относно: Актуализация на Инвестиционната програма в частта „Капиталови разходи” 

на Община Рудозем за 2021 г.  

 

 Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

178/24.09.2021 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 21, ал.1, т. 6 от ЗМСМА, чл.124, ал. 2 и чл.127, ал.2 от 

ЗПФ      

 След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

Общински съвет - Рудозем одобрява актуализираната Инвестиционна 

програма, в частта „Капиталови разходи” на Община Рудозем за 2021 г., съгласно 

Приложение № 1. 

 

По нея д-р Янков каза: „Благодаря Ви колеги! С 9 „За“  и  8 „Въздържали се“ 

точката се приема. 

 

Благодаря на всички за Вашето участие и търпение! Поради изчерпване на 

днешният дневния ред закривам заседанието!“             
 
 

 

Председател на Об.С: .................................. 

                                                                                                   /д-р Владимир Янков/ 

 

                                                              

Технически секретар:………………...                                                                                                

                                         /Даниела Хаджиева/ 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ВЪЗДЪРЖАЛА СЕ 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ВЪЗДЪРЖАЛА СЕ 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 


